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Geacht College, 
 
De Universiteitsraad heeft in zijn vergaderingen van 30 januari en 13 februari 2023 de 
Conceptvisie Studentenwelzijn besproken. De Raad is allereerst blij met de structurele 
aandacht voor Studentenwelzijn door het opstellen van de visie. De Raad adviseert 
positief over de voorgelegde Visie, mits aan de hierna genoemde punten wordt 
voldaan.  
 
De Raad meent dat de gehanteerde definitie voor Studentenwelzijn in de huidige visie 
voornamelijk berust op mentale gezondheid en daarmee niet volledig is. De Raad vindt 
het wenselijk dat de fysieke gezondheid wordt uitgewerkt in de visie. De Raad is blij 
dat het college deze stelling deelt.  
 
De Visie die voorligt is volgens de Raad te generiek van aard en weinig specifiek voor 
de Universiteit Leiden. De Raad wil graag een heldere probleemanalyse zien waarop de 
visie is gebaseerd. In de probleemanalyse verwacht zij in ieder geval te lezen wat de 
heikele punten van studenten zijn en in welke omvang die aanwezig zijn. Daarbij valt 
het de Raad op dat er geen onderscheid wordt gemaakt in de behoefte van studenten 
in Leiden en Den Haag. Vooralsnog zijn er in Den Haag in verhouding tot Leiden heel 
weinig mogelijkheden voor Leidse studenten om zich te verenigen, Dit is een cruciale 
factor voor studentenwelzijn. Het USC in Den Haag is hierbij één van de weinige 
mogelijkheden en verdient meer steun in haar communitybuildingsactiviteiten. ‘Den 
Haag’ dient in het kader van studentenwelzijn niet alleen als facultaire 
verantwoordelijkheid voor FGGA te worden gezien, maar als gezamenlijke 
verantwoordelijkheid van alle Leidse faculteiten die in Den Haag actief zijn.  
 
Eveneens onderstreept de Raad het belang van deskundigheidsbevordering van 
studentenbegeleiders omtrent de specifieke problemen die internationale studenten 
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ondervinden. De Raad adviseert om in de visie internationale studenten nadrukkelijk 
te benoemen en maatwerk toe te passen in het actieplan dat volgt op de visie.  
De Raad is verheugd over het feit dat het college deze lijn deelt en dankt het college 
voor de toezegging om expliciet in te zetten op de verdere deskundigheidsbevordering 
van studentenbegeleiders en studieadviseurs.  
 
De Raad uit zorgen omtrent de financiering van de uitvoeringsagenda van de visie. De 
Raad zou graag een structurele financiering zien voor, in ieder geval, de vijfjarige 
looptijd van de Visie. Daarbij is zij van mening dat er onvoldoende is nagedacht over de 
impact van de uitvoeringsagenda op de werkdruk van het personeel, zoals docenten, 
scriptiebegeleiders etc. Het dient in ieder geval zo te zijn dat de visie niet bijdraagt aan 
een verhoogde werkdruk van de werknemers. Daarbij worden promovendi en 
postdocs niet benoemd in het document. Dit terwijl zij een actieve rol vervullen bij het  
begeleiden van studenten. De Raad zou graag zien dat de rol van promovendi en 
postdocs apart wordt benoemd  in de visie en in de uitvoeringsagenda. De Raad is 
verheugd dat het college dit advies overneemt.  
 
De Raad beschouwt communicatie als hoeksteen voor het succes van de uitvoering van 
de Visie. Er zijn bijzonder veel routekaarten, websites en andere informatiebronnen 
waardoor student en personeel door de bomen het bos niet kunnen zien. Dit leidt 
vervolgens tot stress en bureaucratie. Een communicatieplan is volgens de Raad 
essentieel. Het stemt de Raad positief dat het college dit punt in het geheel deelt.  
 
De Raad is verder van mening dat het van belang is de rol van de universiteit duidelijk 
af te bakenen. Waar is de universiteit Leiden aan zet? En vanaf welk punt nemen 
professionele instanties het over? 
 
 
Hoogachtend,  
namens de Universiteitsraad, 
 
 
 
 
J.B. Knapp 
Voorzitter 


